

**Time.** This National poetry Month, we celebrate time: its gifts, its history, its potential. We celebrate your ten-thousand-hour dedication to mastery. We celebrate your drafts, your notes, your failed projects, your future success. We celebrate the journey. We invite you to join us in tracing the timeless journey of poetry this April: share the most important moments from your literary history, or tell us about the most exciting parts of your future. Rejoice in nostalgia, or shake your pencil at the hours that just keep slipping away from your work in progress. Celebrate your ten thousand hours!

**national poetry month**  
**National Poetry Month**  
**Le Mois Nationale De La Poésie**  
**national poetry month**  
**Poetry national poetry month**  
**National Poetry Month**  
**Month 2016**  
**National Poetry Month**  
**Le Mois nationale de la poésie**

**Le temps.** Ce Mois national de la poésie, nous célébrons le temps: ses dons, son histoire, son potentiel. Nous célébrons vos dix mille heures dédiées à la maîtrise. Nous célébrons vos ébauches, vos notes, vos projets échoués, vos succès à venir. Nous célébrons le voyage. Nous vous invitons en avril, à venir célébrer avec nous le voyage infini de la poésie : partagez les moments les plus importantes de votre passé littéraire, ou parlez-nous du futur et de vos attentes littéraires les plus excitantes. Fêtez la nostalgie, ou lancez votre crayon aux heures qui s'écoulent sans cesse devant votre travail en cours. Célébrez vos dix mille heures.

